



**2019 FIM Trial World Championship & Prizes
Accommodation TrialGP Japan**

Dear Trial friends,

Regarding accommodation in Japan, the organiser will offer free of charge 40 twin rooms for 40 Overseas (non-Japanese) riders who have entered the whole Championship.

Each interested Rider must follow these steps:

1. Enter and pay for all Rounds of the Championship via:
www.trialgp-registration.com
2. Fill in the "TrialGP Japan - Reservation Request Form"
3. Send " TrialGP Japan - Reservation Request Form " and proof of "Championship entries payment" to motegi@tobutoptours.co.jp with copy to ctr@fim.ch

Please note that e-mails missing one of the two elements or not sent to the two mail addresses will not be treated neither considered.

The allocation of rooms will be on first come first served basis considering the order of arrival of the above requested information.

Deadline for requests is Friday, 26 April. Rooms might be fully allocated before the deadline.

List of allocated rooms will be published on Thursday 9 May at latest on the <http://www.trialgp-noticeboard.com>

Best regards,

Anna Clarena
Trial Commission Coordinator
FIM (Fédération Internationale de Motocyclisme)
Route de Suisse 11, 1295 Mies, Switzerland
Tel +41 22 950 95 08 - Mobile +41 79 930 51 01 - Skype [fim.anna.clarena](https://www.skype.com/user/fim.anna.clarena)



**Championnats du Monde et Prix FIM de Trial 2019
Logement TrialGP Japan**

Chers amis du Trial,

Concernant le logement au Japon, l'organisateur offrira gratuitement 40 chambres « twin » aux 40 premiers coureurs (non-japonais) inscrits pour tout le Championnat.

Chaque coureur intéressé doit suivre ces points :

- 1. Formaliser et payer ses engagements pour tout le Championnat via : www.trialgp-registration.com*
- 2. Remplir le "TrialGP Japan - Reservation Request Form"*
- 3. Envoyer le "TrialGP Japan - Reservation Request Form" et la preuve du paiement des engagements à motegi@tobutoptours.co.jp avec copie à ctr@fim.ch*

Veillez prendre en compte que tout e-mail envoyé sans un des deux éléments ou non envoyé aux deux adresses ne sera pas traité ni considéré.

Les chambres seront allouées selon le principe premier arrivé, premier servi, en considérant l'ordre d'arrivée des informations mentionnées ci-dessus.

La date limite pour les demandes est le vendredi 26 Avril considérant que ces chambres pourront être entièrement allouées avant la date limite.

La liste des chambres allouées sera publiée le jeudi 9 mai au plus tard, dans le <http://www.trialgp-noticeboard.com>

Meilleures salutations,

Anna Clarena
Trial Commission Coordinator
FIM (Fédération Internationale de Motocyclisme)
Route de Suisse 11, 1295 Mies, Switzerland
Tel +41 22 950 95 08 - Mobile +41 79 930 51 01 - Skype fim.anna.clarena